
PROTOKÓŁ NR XII/11
 

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 21 listopada 2011 roku w lokalu 

Urzędu Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza 

Olszewskiego –Przewodniczącego Rady Gminy.

 W Sesji uczestniczyło:

15 radnych na stan 15 radnych

30 sołtysów na stan 34 sołtysów

( listy obecności w załączeniu).

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udział wzięli:

Marek Kiwit – Wójt Gminy

Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

Adam Olszewski – radca prawny Urzędu Gminy

Helena Pawłowska – kierownik referatu rolnego

Julita Borowska – redaktor gazety Extra Ciechanów

Zbigniew Kruszewski – Komenda Powiatowa Policji w Ciechanowie

Halina Pawlak – insp. ds. gospodarki nieruchomościami

Iwona Sapkowska – dyrektor Gimnazjum w Gumowie

Mirosława Ryszkowska – dyrektor SP w Chotumiu

Wiesława Pogorzelska – dyrektor SP w Goryszach

Hanna Pniewska – dyrektor SP w Gumowie

Honorata Nowakowska – kierownik GZEAS

Krystyna Nawrocka – kierownik GBP w Chotumiu

Krzysztof Kowalski – redaktor „Tygodnika Ciechanowskiego”

 Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady  XII  Sesji  Rady  Gminy  Ciechanów  otworzył  Eugeniusz  Olszewski  – 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Ciechanów  powitał  radnych  i  zaproszonych  gości  . 

Następnie  stwierdził,  że  po  sprawdzeniu  listy  obecności  na  sali  znajduje  się  15 

radnych co stanowi quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.



  Ad.2 Przebieg obrad.

Przewodniczący  zwrócił  się  z  pytaniem  do  radnych  czy  są  wnioski  do 

przedstawionego porządku obrad. Radni nie zgłosili  wniosków do przedstawionego 

porządku obrad.

Poinformował, że Wójt złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów 

uchwał:

1. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chruszczewo.

Rada  Gminy  Ciechanów  jednomyślnie  przyjęła  porządek  obrad  wraz  z 

proponowanymi zmianami.

Porządek obrad:

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji.

3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.

4. Interpelacje i zapytania Radnych.

5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

6. Rozstrzygnięcie konkursu na najładniejszą posesję.

7.Podjęcie uchwały w sprawie  obniżenia ceny żyta do ustalenia wymiaru podatku 

rolnego.

8. Ustalenie ceny drewna do wymiaru podatku leśnego na 2012 rok.

9.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2012 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2012 rok.

11.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych oraz zwolnień z tego podatku.

12. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Ciechanów na lata 2011-2019.

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń  wodociągowych,  urządzeń  kanalizacyjnych  oraz  zatwierdzenia  taryf  za 



zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków na terenie gminy Ciechanów.

16. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Ujazdówek.

17. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Modełka.

18. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Chruszczewo.

19.  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Wólka Rydzewska.

20.  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Sokołówek.

21.  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Nużewo.

22.  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Kownaty Żędowe.

23. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Przążewo.

24.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  gminy 

nieruchomości gruntowej w miejscowości Chruszczewo.

25. Rozpatrzenie wniosku o zmianę nazwy ulicy.

25 a. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chruszczewo.

26. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanów za 

rok szkolny 2010/2011

27. Wolne wnioski i zapytania.

28.Odpowiedzi na pytania i wnioski.

29. Zamknięcie obrad.

Ad. 2 Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji.

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Eugeniusz  Olszewski  poinformował,  że  osobiście 

zapoznał się z treścią protokołów i w pełni odzwierciedlają przebieg Sesji. Poza tym 

protokoły były do wglądu w sekretariacie Urzędu Gminy Ciechanów i każdy mógł się 

zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła protokoły z poprzednich Sesji.

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt poinformował, że firma Tignar najprawdopodobniej nie zakończy terminowo

 inwestycji na Kargoszynie. Dodał, że uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami 

firmy Westmor  Consulting w spr.  dostarczania  energii  elektrycznej.   W związku z 

wysokimi  cenami  za  konserwacje  oświetlenia  ulicznego  odbyło  się  spotkanie  z 

wójtami  z  powiatu  ciechanowskiego.  Ustalono  spotkanie  na  29  listopada  b.r.  z 

zarządem  Energa-Operator.  Ponadto  dodał,  że  gmina  złożyła  kolejny  wniosek  o 



płatność  końcową  drogi  Ujazdówek-Gorysze  oraz  otrzymaliśmy  notę  księgową  na 

58.000,00 zł,  na  którą  opiewało dofinansowanie  w celu rozliczenia  drogi  Rzeczki-

Grędzice.

Gmina złożyła dwa wnioski o dofinansowania w ramach programu „Radosna szkoła”.

Pan wójt poinformował także, że powołał nowy referat organizacji i promocji gminy w 

celu usprawnienia pracy w urzędzie.

Ad.4 Interpelacje i zapytania Radnych

Radna Oglęcka  zapytała, czy pan Dziura ma zarejestrowaną działalność na terenie 

gminy i czy płaci podatki.

Radny  Rudnicki  poinformował,  że  nie  dostał  odpowiedzi  na  wniosek  złożony  na 

poprzedniej sesji oraz zapytał jakie są koszty powołania nowego referatu.

Ad 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys z Rydzewa – kiedy zostanie poprawiona droga do Romanowa, poinformował, 

że zlikwidowano linie nr 6 oraz zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg na zimowe 

utrzymanie dróg. Zwrócił się do wójta o remont remizy strażackiej w Rydzewie.

Sołtys  Chruszczewo –  zapytała  kiedy  będą  postawione  tablice  informacyjne  w m. 

Chruszczewo.

Sołtys  z  Woli  Pawłowskiej  –  zapytał  czy  jest  możliwość  postawienia  nowego 

przystanku w miejscowości.

Sołtys  z  Ujazdowa – poinformował,  że  firma Cedrob uniemożliwia  przejazd przez 

drogę przy lesie informując, że jest to teren budowy.

Sołtys z Gumowa – prosi o włączenie lamp przy drodze nr 60 w Gumowie.

Sołtys z Grędzic- zapytał  czy możliwość skanalizowania i gazyfikowania Grędzic..

Sołtys z miejscowości Rutki Marszewice – zwrócił się o naprawę gwarancyjną drogi 

Ujazdówek – Gorysze. Zwrócił się o naprawę dachu i  poprawianie wjazdu do remizy 

strażackiej. 

Sołtys  z  miejscowości Gorysze- poinformował, że w miejscowości znajduje się znak 

informujący o istnieniu ścieżki rowerowej lecz w rzeczywistość tej ścieżki nie ma.

Sołtys z Kargoszyna – powiedział, że nikt nie powiadomił mieszkańców o inwestycji 

budowy wiatraków w ww. miejscowości.

Sołtys  z  Przążewa  –  zapytał  kiedy  zostanie  zagospodarowany  teren  po  byłym 



wysypisku w Przążewie.

Sołtys z Nowej Wsi – wnioskuje o to by przed przyjazdem równiarki informować 

sołtysa wsi. Zwrócił się również o geodezyjnie drogi z Chotumia do Nowej Wsi.

Ad.6   Rozstrzygnięcie konkursu na najładniejszą posesję.  

Pan wójt pogratulował zwycięzcom konkursu i wręczył nagrody.

Ad.7    Podjęcie  uchwały  w sprawie  obniżenia  ceny  żyta do ustalenia  wymiaru   

podatku rolnego.

Pan wójt poinformował, że stałe komisje rady zaproponowały stawkę 58,00 zł. Dodał, 

że  obniżenie  stawek  przez  samorządy  skutkuje  zmniejszeniem  subwencji 

wyrównawczej. Zwrócił się o przegłosowanie ww. stawki.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła ww. uchwałę.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.8.  Ustalenie ceny drewna do wymiaru podatku leśnego na 2012 rok.  

tutu sołectwa Baby.

Pan wójt  poinformował,  że stałe komisje rady ustalił  maksymalną cenę drewna do 

obliczania wymiaru podatku leśnego na 2012 rok w wysokości 41,07 zł. Zwrócił się 

do radnych przyjęcie ww. stawki.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła cenę drewna w wysokości 41,07 zł.

Ad  9    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od   

nieruchomości  na 2012 rok.

Pan  wójt  przedstawił  propozycje  stałych  komisji  rady  odnośnie  wysokości  stawek 

podatku od nieruchomości. 

1. Od gruntów
          a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na 
sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – od powierzchni za 1m² – 
propozycja 0,82zł
b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych od 1 
ha powierzchni- propozycja 4,33zł
c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego:  propozycje

− za powierzchnie do 1200 m ² włącznie – 0,40 zł
− za powierzchnie powyżej 1200 m² – 0,25 zł

2. od budynków lub ich części
a) mieszkalnych od 1 m² powierzchni użytkowej – 0,70 zł
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 



mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 
propozycja komisji 21,00 zł
c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m² powierzchni użytkowej – propozycja 
10,24 zł
d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 
działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 
propozycja 4,45zł
e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – propozycja – 4,17 zł

3. od budowli 
a) 2% wartości określonej na podstawie art. 4 ust.1 pkt.3 i ust. 3-7
Pan wójt zwrócił się o przyjęcie zaproponowanych stawek.
Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała w załączeniu do protokołu.
Ad 10   Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na   
2012 rok.
Pani skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że zwalnia się od 
podatku od nieruchomości budynki i grunty wykorzystane na działalność lub potrzeby 
związane z ochroną przeciwpożarową oraz na działalność kulturalną z wyjątkiem tych, 
w których prowadzona jest działalność kulturalna oraz stacje ujęcia i uzdatniania wody 
oraz sieci kanalizacyjne.
 Dodała, że w przypadku kiedy gmina nie zwolniła by z tego podatku stacji oraz sieci 
kanalizacyjnych stawka wody dla mieszkańców gminy byłaby o wiele wyższa..
Rada gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała w załączeniu do protokołu.
Ad.11    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od   

środków transportowych oraz zwolnień z tego podatku.

Pani  skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  stałe  komisje  rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Dodała, że konieczność podjęcia rzeczowej 

uchwały  wynikła  z  powodu  zwiększenia  stawek  minimalnych.  Stąd  konieczność 

zwiększenia  stawek w trzech punktach.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.12   Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wzorów formularzy informacji i   

deklaracji podatkowych.

Pani  skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  przepisy  nakładają 

obowiązek  sporządzenia  wzorów formularzy  i  deklaracji  podatkowych.  Dodała,  że 

stałe komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.



Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad 13    Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej   

Gminy Ciechanów na lata 2011-2019.

Pani  skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  zmian  dotyczą 

załącznika  1,  załącznika  2,  które  szczegółowo  omówiła.  Dodała,  że  załącza  się 

również informację o relacji wskaźnika spłaty pożyczek i kredytów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.15   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok.  

Pani skarbnik przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2011 

rok. Poinformowała, że zmniejszenia po stronie dochodów dotyczą działów Rolnictwo 

i łowiectwo z tytułu zmniejszonych wpływów  z budżetu UE na budowę kanalizacji 

sanitarnej  w Kargoszynie  i  wynoszą 2.511.200,00 zł  oraz  działu  dochody od osób 

prawnych,  od osób fizycznych i  od innych jednostek nieposiadających osobowości 

prawnej oraz wydatki związane z ich poborem z tytułu zmniejszonych wpływów z 

opłat  za  zezwolenia  na  sprzedaż  alkoholu  w kwocie  2.500,00  zł.  Zwiększenia  po 

stronie  wydatków dotyczą działów Rolnictwo i  łowiectwo  z  tytułu  wprowadzenia 

dodatkowych nakładów na budowę odcinka sieci wodociągowej w Gąskach w kwocie 

30.000,00  zł;  działu  Administracja  publiczna  z  tytułu  zwiększenia  środków   na 

wynagrodzenia  w administracji  zleconej  w kwocie  2.120,07 zł;  działu  Edukacyjna 

opieka  wychowawcza  z  tytułu  zwiększenia  środków  na  wypłatę  stypendiów  dla 

uczniów  w  kwocie  3.850,00  zł  oraz  działu  Gospodarka  komunalna  i  ochrona 

środowiska na usługi transportowe w kwocie 20.954,00 zł. Pani skarbnik przedstawiła 

również zmniejszenia po stronie  wydatków. Poinformował, że dotyczą one działów 

Rolnictwo  i  łowiectwo  z  tytułu  zmniejszenia  nakładów  na  budowę  kanalizacji 

sanitarnej w Kargoszynie, działu Działalność usługowa  w kwocie 7.000,00 zł z tytułu 

zmniejszenia środków na wynagrodzenia i pochodne ; działu Oświata i wychowanie w 

kwocie 3.850,00 zł z tytułu zmniejszenia zaoszczędzonych środków  z dodatkowego 

wynagrodzenia  rocznego  w  P  w  Gumowie;  działu  Ochrona  zdrowia  w  kwocie 

2.500,00  zł  z  tytułu  zmniejszonych  środków  na  realizację  gminnego  programu 

profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  gminnego  programu 



przeciwdziałania narkomanii oraz działu Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w 

kwocie 3.000,00 zł z tytułu zmniejszenia dotacji dla gminnej Biblioteki Publicznej w 

Chotumiu.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.15    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego  planu  rozwoju  i   

modernizacji  urządzeń  wodociągowych,  urządzeń  kanalizacyjnych  oraz 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków 

na terenie gminy Ciechanów.

Pani  sekretarz przedstawiła projekt  uchwały.  Poinformowała,  że stałe  komisje  rady 

pozytywnie  zaopiniowały  ww.  projekt  uchwały.  Dodała,  że  projekt  przewiduje 

następujące  stawki  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie 

ścieków:

− miesięczna stawka opłaty abonamentowej na odbiorcę usług  4,32 zł brutto

− cena 1 m³ wody dostarczonej 3,15 zł brutto

− cena  1 m³ odebranych ścieków 4,88 brutto

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.16    Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Ujazdówek.  

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Ujazdówek został konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie nie 

wprowadziło  żadnych  poprawek  do  ww.  statutu.  Ponadto  projekt  statutu  został 

zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad 17   Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Modełka.     

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Modełka został konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie nie 

wprowadziło  żadnych  poprawek  do  ww.  statutu.  Ponadto  projekt  statutu  został 

zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.



Ad.18   Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Chruszczewo.  

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Chruszczewo został konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie 

nie  wprowadziło żadnych poprawek do ww. statutu.  Ponadto projekt  statutu został 

zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.19   Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Wólka Rydzewska.  

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa  Wólka  Rydzewska  został  konsultowany  na  zebraniu  wiejskim.  Zebranie 

wiejskie nie wprowadziło żadnych poprawek do ww. statutu. Ponadto projekt statutu 

został zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.20  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Sokołówek.

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Sokołówek ostał konsultowany na zebraniu wiejskim. Wcześniej sołectwo 

nie posiadało statutu. Zebranie wiejskie nie wprowadziło żadnych poprawek do ww. 

statutu.  Ponadto  projekt  statutu  został  zamieszczony  w  BIP-ie  Urzędu  Gminy 

Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.21 Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Nużewo.

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Nużewo został konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie nie 

wprowadziło  żadnych  poprawek  do  ww.  statutu.  Ponadto  projekt  statutu  został 

zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad 22 Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Kownaty Żędowe.

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 



sołectwa  Kownaty  Żędowe  został  konsultowany  na  zebraniu  wiejskim.  Zebranie 

wiejskie nie wprowadziło żadnych poprawek do ww. statutu. Ponadto projekt statutu 

został zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.23  Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Przążewo.

Pani  sekretarz  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,  że  projekt  statutu 

sołectwa Przążewo został konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie nie 

wprowadziło  żadnych  poprawek  do  ww.  statutu.  Ponadto  projekt  statutu  został 

zamieszczony w BIP-ie Urzędu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.24  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność 

gminy nieruchomości gruntowej w miejscowości Chruszczewo.

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że projekt uchwały 

przewiduje  przejęcie  na  własność  gminy  nieodpłatnie  nieruchomości  gruntowej  w 

miejscowości  Chruszczewo.  Dodała,  że  są  to  dwie  działki  oznaczone  nr 

ewidencyjnymi  3/28  oraz  3/23  i  są  to  drogi  dojazdowe  do  działek  budowlanych. 

Poinformowała, że przejmowanie nieruchomości na własność gminy, które stanowią 

drogi wewnętrzne oczywiście wiąże się z utrzymaniem tych dróg przez gminę. Jednak 

w  tym  konkretnym  przypadku  gmina  planuje  wykonać  kanalizację  więc  jeżeli 

inwestycja miałaby przebiegać przez te działki niepotrzebna będzie zgoda właściciela.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie stosunkiem głosów:

za – 11 głosów

wstrzymujących – 4 głosy

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.25 Rozpatrzenie wniosku o zmianę nazwy ulicy.

Pani Halina Pawlak poinformowała, że wpłynął wniosek właścicieli nieruchomości w 

Kargoszynie oznaczonych numerami ewidencyjnymi 153/5, 153/11, 153/14, 153/15 o 

zmianę nazwy ulicy. Wnioskodawcy uzasadnili, że droga wewnętrzna , będąca drogą 

dojazdową do ich posesji została nazwana ulicą Chruszczewską. Taką samą nazwę 



nosi droga 151 łącząca  ulicę  Mławką z ulicą Wiejską. Według wnioskodawców droga 

o numerze 153 nie jest przedłużeniem ww. drogi. W związku z tym faktem 

wnioskodawcy maja problem z wytłumaczeniem dokładnej lokalizacji swoich posesji 

dlatego wnioskują o zmianę rzeczowej nazwy ulicy. Nadmieniają również, że do drogi 

wewnętrznej należą cztery posesje, jednak należy się spodziewać, że z każdym rokiem 

posesji zacznie przybywać i skala problemu zacznie się powiększać.

Pani Halina Pawlak dodała, że zaprojektowana w 2004 roku numeracja 

nieruchomości/ w dniu wejścia w życie uchwały Rady Gminy Ciechanów w sprawie 

nadania nazw ulic w miejscowości Kargoszyn/ zabezpieczyła numerację dla 

nieruchomości, z której powstało sześć działek. Ponadto przepisy umożliwiają 

wprowadzenie do istniejącej już numeracji dodatkowego oznaczenia  dla nowych 

nieruchomości. Zwróciła się do Rady Gminy Ciechanów o zajęcie stanowiska w tej 

sprawie.

Rada Gminy Ciechanów /jednomyślnie/ w głosowaniu jawnym odrzuciła wniosek 

mieszkańców Kargoszyna w sprawie zmiany nawy ulicy w związku z możliwością 

wprowadzania dodatkowego oznaczenia nieruchomości, uznając tym samym wniosek 

za bezzasadny.

Ad 25a  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Chruszczewo.

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że projekt uchwały 

przewiduję nadanie nazwy ulicy  dla drogi gruntowej o numerze ewidencyjnym 2/15

Ad. 20 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Gminy podziękował  wszystkim za  przybycie  i  zamknął  XII 

obrady sesji Rady Gminy Ciechanów .

   Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Szwarczewska                                                            Eugeniusz Olszewski 


